



Bestyrelse møde 10-10-2023

Dagsorden.

- Budget opfølgning og Kontingent gennemgang
- Status fra GjøLen/Festuge, ændringer og forslag.
- Status fra sponser udvalg.
- Børneattester:
 - Der skal indhentes en del til Klubben, har snakket med DGI og det er på alle også selv om de kun er der en aften.
 - Dog står der følgende i retningslinjerne "Myndigheder, foreninger m.v. har pligt til at indhente børneattest for personer, der skal fungere som trænere, instruktører, holdledere eller lærere for børn under 15 år, herunder assistenter, vikarer, afløsere og studerende i praktik, hvis der er tale om en **fast tilknytning.**"
- Førstehjælp kursus hvordan skal vi hold det.
- Rengøring: er blevet spurt på om vi er interesseret i at ansætte en til rengøring.
- Juletræsfest den 16/12.
- Bordet rundt.
- Evt.
- Næste møde (12/12-2023)

referat:

Budgetopfølgning:

Haldriften er budgetteret med minus - og det kommer nogenlunde til at passe. Endnu engang snak om udgifter til rengøring, stigninger el mv.

Opflg i afdelinger kommer også nogenlunde til at passe. Fin indb. af kontingenter. Fin indtjening i cafeteria.

Alt i alt. Vi hæver ikke kontingenterne.

Martin gav udtryk for, at Multikontingentet er billigt. Peter undersøger med andre klubber, og vi tager det op igen til nytårskuren.

Måske Multikontingent for 65+ ?

Måske skal vi også tage en snak om, om vi skal bruge nogle af de opsparede midler.

Status fra Gjø'len:

Claus tilfreds. Pæn omsætning, hvoraf en pæn del kommer fra sponsorater. Fredag var bedre end lørdag - måske på grund af Stand Up. Måske Stand Up i 2024 også ?
Godt samarbejde med Lions.

Dog fungerede det ikke med Burgervognen i år. Der var alt for lidt kapacitet i forhold til efterspg. Vi undersøger, om nogen kan levere StreetFood til næste år. Hvem kender nogen ?

Ønske om tilskud til rep. af containeren, hvor alt materialet til Gjø'len er. Claus indhenter tilbud - i første omgang fra sponsorerne.

Kandis er bestilt til 2024. Udvalget vil arbejde hen imod at lave billet til både mad og musik.

Ønske om tilskud fra GGB til Kandis. Vi vender tilbage til dette. Enighed om, at et sådan tilskud vil være godt givet ud.

Der var endnu ikke været evaluering omkring Festugen. Vi tager det med til næste møde,



Status fra sponsorudvalget:

Banko/julelotteri d. 3. Dec. Alle gevinster er sponsoreret.

Snak om at sponsorerne skal have navn på spilletrøjer. Derfor skal sponsorudvalget og Martin snakke sammen, når der igen skal bestilles tøj. Snak om ønske om ny leverandør. Dog udløber kontrakten med SportsMaster først ved udløb af Juli 2025.

Børneattester:

Snak om der skal indhentes børneattester til alle de frivillige i klubben. Enighed om, at der skal indhentes for alle, der har med børn under 15 at gøre, hvert andet år. Peter G. har styr på, hvor der er indhentet for de forskellige.

Førstehjælpkursus.

De enkelte afdelinger skal sende liste over trænere/ hjælpetrænere, der tilbydes plads som 1. prio. Vi har fået to datoer, og der er plads til 16 Pers. pr. Hold. Der ud over kan andre give ønske om at få kurset.

Rengøring:

Vi har fået tilbud fra en par fra Gjøel om rengøring og øvrigt hjælp i Hallen. Peter har undersøgt hos 3F, hvad der kan tilbydes i løn og feriepenge. Forsikring er via DGI. Peter giver oplæg til parret på 30 timer, idet fleksibilitet og selvtilrettelæggelse er vigtigt.

Juletræsfest:

Det bliver 16. dec. Der er møde d. 8. Nov. Senior sørger for bordopsætning. Peter sørger for træ.

Bordet rundt:

Jan: ønske om hal-tid d. 2. Marts 24 til klubmesterskab.

Claus: Gjøel'en mangler på GGB's hjemmeside. Peter sørger for.

Trine: Spinning er startet op hver tirsdag. Ønske om at tage noget papir og sprit til spinninglokalet. Der startes et motionshold op for 7. og 8. klasse. De skal deltage med en forælder. Der bliver 5 gange oplæring af Charlotte. De unge kan betale via Multikontingentet på dette hold.

Motionscentret har jubilæum i år, hvorfor der holdes åben hus lørdag formiddag i uge 43. Fra kl 10-13.

Trine henstiller også til, at alle husker at lukke døre og vinduer efter træning

Camilla: opstart af bold til 1.-2. og 3. kl. Ved endnu ikke hvor mange der kommer. Der er rigtig flot tilslutning ved U 15. holdet.

Snak om at nøglen til måltavlen er væk. Snak om, at der fremover skal være lås via brik.

Mette: Ønske om at bruge cafeteriet d. 17.-18 nov til Gameraften. Mette skal selv aftale med Bitten i forhold til åbning af cafeteriet.

Snak om, at der ønskes en Klubaften med Sportsmaster. Det er iøvrigt allerede med i kontrakten.

Martin: nyt hold årg 17&18. Der er initiativtagere, der gerne vil starte det op.

Birgitte: Gymnastikafdelingen godt igang. Der er ca 40 på de to yogahold, ca 15 til Stramop og 12 til Tumlastik og 20 til legebold. Ønske om penge kr. 15.000-kr. 16.000 til rekvisitter til gymnastik.



GJØL GYMNASTIK & BOLDKLUB



Da skolen også gør brug af rekvisitter til gymnastik, vil skolen måske dele udgiften. Afventer svar fra skolen.

Peter: Julemarked d. 25. og 26. Nov. Da her cafeteriet åben. Mette B skal kontaktes, hvis der er døre, der skal låses op.

Der er ny bord/bænkesæt. Snak om der skal opsættes flere bænke til tilskuere.

Der har været møde af initiativtagere, idet der er ønske om at starte byfest op d. 23. marts 24. Vi hører nærmere. Vi kunne måske slå det sammen med Lederfesten.

snak om prisen på Mobil Pay. Anette har endnu ikke hørt om prisstigninger endnu. Anette undersøger, hvor meget, der kommer ind via Mobil Pay.

Evt.:

Trine har ønske om hjælp til aftørring af maskiner i motionscentret. Desuden er der kontakt, der ikke duer. Peter tager kontakt til mandagsholdet for hjælp. Der kunne også være flere andre ting, vi gerne vil have mandagsholdet til at lave. Vi laver liste med ønske.

Mette B. oplyser at Bluetooth ikke kan fange musikanlægget.

næste møde d. 12. December.